

港樂
HKPhil

首席贊助 Principal Patron



香港
首演
HK Début

畢克 Nicholas Buc
指揮 conductor

22 & 23-11-2012

Thu & Fri 8pm

香港文化中心音樂廳
Hong Kong Cultural Centre
Concert Hall

\$400 \$300 \$220 \$140

PIXAR IN CONCERT 彼思動畫電影音樂會

梵志登 Jaap van Zweden
音樂總監 Music Director

香港管弦樂團由香港特別行政區政府資助 · 香港管弦樂團為香港文化中心場地伙伴
The Hong Kong Philharmonic is financially supported by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region
The Hong Kong Philharmonic is a Venue Partner of the Hong Kong Cultural Centre

hkphil.org

《反斗奇兵》、《反斗車王》、《沖天救兵》、《蟲蟲特攻隊》、《勇敢傳說之幻險森林》、《超人特攻隊》、《怪獸公司》、《海底奇兵》、《五星級大鼠》、《太空奇兵·威E》，您最喜愛哪一齣？彼思動畫的創作深受大小朋友喜愛，一個個扣人心弦的故事，陪伴大家經歷無限歡笑溫暖。除了緊張刺激的視覺體驗，彼思動畫中的配樂同樣令人如痴如醉，就讓港樂帶您結伴胡迪、閃電王麥坤、螞蟻Flik、佛格國王等眾多巨星，一邊欣賞精彩動畫，一邊細聽熟悉的電影音樂。彼思動畫電影音樂會香港首演，港樂與一眾動畫人物約定您！

TOY STORY, CARS, UP, A BUG'S LIFE, BRAVE, THE INCREDIBLES, MONSTERS, INC., FINDING NEMO, RATATOUILLE, WALL-E. What do all these fabulous movies have in common? The answer is Pixar, one of the most inventive and distinctive animation companies in the history of cinema. From the dancing angle-poise lamp to the spoof out-takes, every Pixar movie is a visual feast. But they are also aural feasts, and here's a chance to celebrate the great music that adds so much to these movies. So come and enjoy the on-screen antics of Woody, Lightning McQueen, Flik, King Fergus and their friends while the HK Phil brings the marvellous musical scores by Randy Newman, Patrick Doyle, Thomas Newman and Michael Giacchino to life.



畢克
Nicholas Buc
指揮 conductor

- 於墨爾本大學跟隨Brenton Broadstock修讀作曲，並獲得首屆澳洲作曲家獎學金
- 2007年獲澳洲電影音樂作曲協會APRA-AGSC的「最佳電影原創歌曲」提名
- Studied Composition with Brenton Broadstock at the University of Melbourne, where he received the inaugural Fellowship of Australian Composers Award
- Was nominated for "Best Original Song Composed for the Screen" in the APRA-AGSC Screen Music Awards in 2007

22 & 23-11-2012 Thu & Fri 8pm

香港文化中心音樂廳

Hong Kong Cultural Centre Concert Hall

\$400 \$300 \$220 \$140

部份座位視線可能受阻
Some seats may have a restricted view

追隨港樂
Follow the HK Phil on



現於城市電腦售票網發售 Available at URBTIX now

信用卡電話購票 Credit Card Telephone Booking 2111 5999
網上購票 URBTIX Internet Ticketing www.urbtix.hk
節目查詢 Programme Enquiries 2721 2030

www.hkphil.org

- 招待三歲或以上人士 For ages 3 and above
- 港樂保留更改節目及表演者權利 Programme and artists are subject to change
- 遲到人士將待適當時候才可進場
Latecomers are not admitted until a suitable break
- 音樂會長約兩小時，包括一節中場休息
Concert runs for approx. 2 hours, including 1 interval

折扣優惠

港樂會：八五折
青少年聽眾計劃會員：四五折（最多兩張）；
同行成人：九折（最多兩張）
全日制學生、60歲或以上、殘疾及綜援受惠人士：半價（額滿即止；此折扣不可與其他優惠同時使用）

團體優惠

十至十九張：九折；
二十張或以上：八折

Discount Schemes

Club Bravo: 15% off
Members of Young Audience Scheme: 55% off (Max. 2 tickets); 10% off for accompanying adults (Max. 2 tickets)
Full-time Students, Citizens aged 60 or above, People with Disability and CSSA recipients: 50% off (With Quota; this discount cannot be used in conjunction with any other offers)

Group Discount

10 - 19: 10% off, 20 or above: 20% off